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VERSLAG 

1. Kennisgeving ontslag van de heer Koen Moeyersons als politieraadslid Goedgekeurd 

Feiten, context en argumentatie 

Dhr. Koen Vanhoof werd in de gemeenteraadszitting van 7 januari 2019 als eerste opvolger gekozen. 

Met 17 niet gestemd (Conny Moons, Gerda Van den Brande, Renaat Huysmans, Mark Verbruggen, Roger 
Heyvaert, Edward De Wit, Nadia Sminate, Sonja Becq, Ann Van den Broeck, Paul Aerts, Karine Métens, Arnold 
Rottiers, Roel Baudewyns, Diana Tierens, Gerda Verhulst, Hendrik De Vleeschouwer, Koen Vanhoof) 

BESLUIT 

De politieraad neemt kennis van het ontslag van politieraadslid Koen Moeyersons en van de aanstelling van 
dhr. Koen Vanhoof. 

2. Eedaflegging en installatie van Koen Vanhoof Goedgekeurd 

Juridische gronden 

Dit voornoemde aanwezige politieraadslid wordt uitgenodigd om in handen van de voorzitter de door artikel 
20bis van de Wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst, gestructureerd op 
twee niveaus, voorgeschreven eed af te leggen, te weten: "Ik zweer getrouwheid aan de Koning, 
gehoorzaamheid aan de Grondwet en aan de wetten van het Belgische volk". 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 



BESLUIT 

Artikel 1: Er wordt akte genomen van de eedaflegging als lid van de politieraad van Koen Vanhoof.  Dit raadslid 
wordt aangesteld als politieraadslid na ontslag van Koen Moeyersons. 
Artikel 2: Van het vervullen van deze formaliteit wordt een afzonderlijk en individueel proces-verbaal 
opgesteld. 
Artikel 3: De in artikel 1 vermelde persoon wordt aangesteld verklaard in de functie lid van de politieraad vanaf 
17 februari 2022. 
Artikel 4: Een afschrift van deze beslissing wordt aan de gouverneur overgemaakt. 

3. Vaststelling van de rangorde van de leden van de politieraad Goedgekeurd 

Juridische gronden 

Gelet op de Wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst, gestructureerd op 
twee niveaus (WGP) 
Gelet op het besluit van de politieraad van 28 februari 2019 houdende de eedaflegging en aanstelling van de 
politieraadsleden 
Gelet op de installatie van dhr. Koen Vanhoof tijdens de vergadering van de politieraad van 17 februari 2022 
Overwegende dat artikel 15 van de WGP inhoudt dat tussen de effectief verkozen personen de orde van 
voorrang geregeld wordt overeenkomstig de in artikel 17 van de WGP bepaalde orde 
Overwegende dat artikel 17 van de WGP de voorrang regelt als volgt: 

• De kandidaat die, op de dag van de verkiezing, een mandaat in de politieraad uitoefent. Indien één of 
meer kandidaten in dit geval verkeren wordt de voorrang verleend aan degene die zonder 
onderbreking zijn mandaat het langst heeft uitgeoefend 

• Aan de kandidaat die, voorheen, een mandaat in de politieraad heeft uitgeoefend. Indien één of 
meerdere kandidaten in dit geval verkeren wordt voorrang verleend aan degene die zonder 
onderbreking zijn mandaat het langst heeft uitgeoefend, en bij gelijke duur, aan degene die het laatst 
heeft beëindigd 

• Aan de jongste kandidaat in jaren 

Feiten, context en argumentatie 

Overwegende het ontslag van dhr. Koen Moeyersons 
Overwegende dat vervolgens de ranglijst als volgt kan worden opgesteld: 
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

 

 

 

 

 

 

BESLUIT 

De ranglijst van de politieraadsleden wordt vastgesteld als volgt: 

Naam Voornaam Geboortedatum 

Verbruggen Mark 31/05/1960 

Heyvaert Roger 10/02/1945 

De Wit Edward 03/02/1950 

Sminate Nadia 29/12/1981 

Becq Sonja 08/12/1957 

Van den Broeck Ann 18/12/1963 

Aerts  Paul 13/12/1952  

De Hertogh  Carmen  13/05/1990  

Métens Karine 24/08/1968  

Keuleers  Bruno 10/09/1967 

Rottiers Arnold  07/09/1964  

Vranckaert  Eddy 28/03/1963  

Baudewyns  Roel 14/02/1963 

Tierens  Diana  17/05/1961 

Verhulst  Gerda 02/09/1958 

De Vleeschouwer  Hendrik  22/03/1952 

Vanhoof Koen 24/07/1980 



4. Goedkeuring verslag vorige vergadering Goedgekeurd 

Met 1 onthouding (Koen Vanhoof), 16 niet gestemd (Conny Moons, Gerda Van den Brande, Renaat Huysmans, 
Mark Verbruggen, Roger Heyvaert, Edward De Wit, Nadia Sminate, Sonja Becq, Ann Van den Broeck, Paul Aerts, 
Karine Métens, Arnold Rottiers, Roel Baudewyns, Diana Tierens, Gerda Verhulst, Hendrik De Vleeschouwer) 

BESLUIT 

Het verslag van 16 december 2021 wordt goedgekeurd. 

OPENBAAR 

5. Kennisgeving goedkeuring begroting 2022 Ter kennis genomen 

Feiten, context en argumentatie 

De begroting 2022 werd op 13 januari 2022 door het provinciaal gouvernement goedgekeurd, zonder 
opmerkingen. 

BESLUIT 

De politieraad neemt kennis van de goedkeuring van de begroting 2022 door het provinciaal gouvernement. 

6. Desaffectatie van 2 motorfietsen Goedgekeurd 

Juridische gronden 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op twee 
niveaus; 
Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, bestuurlijke 
aspecten; 
Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de provincie 
Vlaams-Brabant in politiezones; 
Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 
Overwegende dat in een meergemeentezone de bevoegdheden van het college van burgemeester en 
schepenen inzake de organisatie en beheer van de politiezone, worden uitgeoefend door het politiecollege; 

Naam Voornaam Geboortedatum 

Verbruggen Mark 31/05/1960 

Heyvaert Roger 10/02/1945 

De Wit Edward 03/02/1950 

Sminate Nadia 29/12/1981 

Becq Sonja 08/12/1957 

Van den Broeck Ann 18/12/1963 

Aerts  Paul 13/12/1952  

De Hertogh  Carmen  13/05/1990  

Métens Karine 24/08/1968  

Keuleers  Bruno 10/09/1967 

Rottiers Arnold  07/09/1964  

Vranckaert  Eddy 28/03/1963  

Baudewyns  Roel 14/02/1963 

Tierens  Diana  17/05/1961 

Verhulst  Gerda 02/09/1958 

De Vleeschouwer  Hendrik  22/03/1952 

Vanhoof Koen 24/07/1980 



Gelet op de wet d.d. 24.12.1993 betreffende de overheidsopdrachten en sommige opdrachten voor aanneming 
van werken, leveringen en diensten; 
Gelet op het koninklijk besluit d.d. 08.01.1996 betreffende de overheidsopdrachten voor aanneming van 
werken, leveringen en diensten en de concessies voor openbare werken; 
Gelet op het koninklijk besluit d.d. 26.09.1996 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare werken; 
Gelet op de ingebruikname van 2 nieuwe motoren; 

Feiten, context en argumentatie 

Na de ingebruikname van de nieuwe motoren voor de motorrijders moeten de oude motoren Yamaha FJR 
MJZ320 en MJZ322 (bouwjaar 2005 met ongeveer 62.000 en 69.000km) gedesaffecteerd en verkocht worden. 
Voor de verkoop zullen de gebruikelijke handelaars aangeschreven worden om een bod in te dienen. 
1 van de 2 motoren kan met onmiddellijke ingang gedesaffecteerd en dus verkocht worden. De andere, met de 
minste kilometers op de teller, kan nog gebruikt worden door een INP die in de loop van het voorjaar normaal 
de opleiding motorrijder zal starten. De desaffectatie van deze motor kan ingaan op 1 november 2022. 
Dit punt wordt voorgelegd aan de eerstvolgende Politieraad. 
  

Gunstig visum VSM/2022/000 van Ann Steenackers van 16-01-2022 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

tussenkomst 

Raadslid S. Becq vraagt waarom beide moto's samen worden gedesaffecteerd terwijl de data dat ze 
gedesaffecteerd worden verschillend zijn.  Ze vraagt wat er gaat gebeuren als er een ongeval zal gebeuren met 
de tweede moto. 
Er werd gekozen om de beide moto's te desaffecteren zodat er, administratief, slechts één maal een beslissing 
genomen moest worden door het politiecollege en de -raad. De moto's worden tot de datum van desaffectatie 
verzekerd. 

BESLUIT 

De politieraad gaat akkoord met de desaffectatie van de twee motoren: de motor met de meeste kilometers 
met onmiddellijke ingang, de andere motor met ingang van 1.11.2022. 

7. Tool voor planning en tijdsregistratie - vervolg Goedgekeurd 

Juridische gronden 

Gelet op de wet d.d. 24.12.1993 betreffende de overheidsopdrachten en sommige opdrachten voor aanneming 
van werken, leveringen en diensten; 
Gelet op het koninklijk besluit d.d. 08.01.1996 betreffende de overheidsopdrachten voor aanneming van 
werken, leveringen en diensten en de concessies voor openbare werken; 
Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op twee 
niveaus; 
Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, bestuurlijke 
aspecten; 
Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de provincie 
Vlaams-Brabant in politiezones; 
Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 

Feiten, context en argumentatie 

Onze huidige software voor planning en tijdsregistratie is gedateerd. Het systeem werkt in onze PZ al sinds 
2007, wat voor software al een zeer lange tijd is. 
Op zich is deze oplossing nog wel stabiel en doet deze zeker wat we nodig hebben, maar het probleem is dat de 
ondersteuning door de firma (GET) niet gegarandeerd is op lange termijn. Het onderhoudscontract is al 
stopgezet in de loop van 2020. Bij problemen worden we momenteel nog wel verder geholpen via een 
'urenpakket', maar er gebeuren geen updates of pro-actief onderhoud meer. Ook worden er binnen de oude 



software geen wijzigingen meer ontwikkeld (bvb. beschikbaarheid op smartphone, aanpassingen aan nieuwe 
statutaire regelgeving...). 
Het hoeft waarschijnlijk geen betoog dat een politiezone er alle baat bij heeft dat er op een goede, efficiënte 
manier kan gepland worden. Het systeem moet overzichtelijk zijn voor zowel de planningsdienst en de 
diensthoofden, als voor de personeelsleden zelf. In onze zone kiezen we voor een werkwijze waarbij 
medewerkers hun planning voor zeer lange termijn kennen, maar waarbij zij via een systeem van onderlinge 
dienstwissels nog veel vrijheid hebben om hun diensten (onderling) zelf te regelen. In het kader van het 
aantrekken en behouden van gemotiveerde werknemers is dit systeem van groot belang en zeker een grote 
troef voor onze PZ in onze regio. Het past volledig in onze visie op een duurzaam HR-beleid, waarvoor de 
theorie van de zelfdeterminatie de basis vormt. Het geven van Autonomie aan de medewerkers is hier 
bijvoorbeeld cruciaal. 
We willen dus onze werkwijze en manier van plannen absoluut kunnen behouden!  
Bij onze zoektocht naar welke opties er zijn om onze planningstool te vervangen was en is dit dus ook een 
belangrijk uitgangspunt. We bekeken de mogelijkheden op de markt en namen contact met verschillende 
zones om tot een vergelijking van de mogelijkheden te komen.  
1. GET biedt een upgrade van het bestaande systeem. Ze bieden in plaats van het huidige 'Extremis en PZ 
planning' 'Primetime en Primeplan' aan. Dit systeem wordt gebruikt in diverse politiezones, maar ook bij heel 
wat steden, gemeenten, ziekenhuizen en privébedrijven. Doordat reeds een aantal PZ's met deze software 
werken, is dit systeem uiteraard afgestemd op de statutaire bepalingen van het politiestatuut: alle 
vergoedingen, tellingen van weekends, nachten,... zijn voorzien. 
2. Er is ook GALOP. Deze software wordt aangeboden door de federale politie. Dit pakket omvat onder andere 
een software voor personeelsbeheer en -administratie (evaluaties, aanvraagformulieren, opvolging 
ziektecontingent, personeelsgegevens,...), waar we gebruik van maken en ook een beperkte mogelijkheid tot 
planning in de "Agenda"-tool en tijdsregistratie.  
3. Verder zijn er momenteel geen spelers die een planningstool voorzien die al rekening houdt met ons statuut 
en onze manier van werken toelaat. Samenwerking met een nieuwe partner zou een hele investering vragen in 
tijd (invoeren regels) en geld, aangezien een nieuwe partner alle instellingen nog zou moeten voorzien. 
We kwamen dus vrij snel tot de conclusie dat we eigenlijk enkel 'keuze' hebben tussen een upgrade van GET of 
GALOP. Daarom hebben we voor dit dossier enkel de vergelijking tussen deze 2 systemen opgemaakt. U vindt 
deze in de bijlage bij dit punt. 
Om alle deze redenen stellen wij voor te kiezen voor de upgrade van de firma GET, die als enige speler op de 
markt een planning en tijdsregistratie kan aanbieden waarin het politiestatuut reeds is opgenomen en we 
kunnen blijven werken volgens de voor onze PZ, én haar medewerkers, zo cruciale werkwijze. 

Financiële impact 

De offerte van de firma GET voor €37.352,60 valt binnen het op de begroting voorziene budget. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

tussenkomst 

Raadslid S. Becq wenst te weten of er bij de keuze voor GET extra personeel zal moeten aangeworven 
worden.  Wanneer gekozen wordt voor de software van de firma GET, is er geen extra personeel nodig.  Deze 
tool zal zorgen dat de planning en tijdsregistratie correct kan gebeuren met het reeds aangeworven personeel 
(1 niv. A en 1 niv. C). 
Raadslid H. De Vleeschouwer vindt dit een ongelukkige vergelijking.  Hij had graag prijsoffertes gezien van nog 
andere firma's zoals Shiftbase.  Commissaris V. Kerremans, waarnemend korpschef, meldt dat er twee 
systemen zijn die politioneel gebruikt worden, dit zijn Galop en GET.  Het systeem Galop betekent veel extra 
manueel werk (en aanwerving van extra personeel).  De firma GET biedt een zeer efficiënt systeem dat kan 
gebruikt worden zonder dat er extra personeel moet aangeworven worden. 

BESLUIT 

Artikel 1 - De firma GET kan met de software primetime en primeplan als enige speler op de markt 
beantwoorden aan de behoeften inzake planning- en tijdsregistratie van onze PZ. 
Artikel 2 - De politieraad gaat akkoord met de offerte voor de upgrade van het huidige plannings- en 
tijdsregistratiesysteem van de firma GET Nv, Antwerpsesteenweg 107, 2390 Malle, voor het totaal bedrag van € 
37.582,60 incl. BTW. Dit bedrag is voorzien in begroting 2022. 



8. Aankoop van fietskledij en accessoires voor het "Bike-team" Goedgekeurd 

Juridische gronden 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op twee 
niveaus; 
Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, bestuurlijke 
aspecten; 
Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de provincie 
Vlaams-Brabant in politiezones; 
Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 
Overwegende dat in een meergemeentezone de bevoegdheden van het college van burgemeester en 
schepenen inzake de organisatie en beheer van de politiezone, worden uitgeoefend door het politiecollege; 
Gelet op de wet d.d. 24.12.1993 betreffende de overheidsopdrachten en sommige opdrachten voor aanneming 
van werken, leveringen en diensten; 
Gelet op het koninklijk besluit d.d. 08.01.1996 betreffende de overheidsopdrachten voor aanneming van 
werken, leveringen en diensten en de concessies voor openbare werken; 
Gelet op het koninklijk besluit d.d. 26.09.1996 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare werken; 
Gelet op het politiecollege van 7 februari 2022; 

Feiten, context en argumentatie 

Na de levering van de politiefietsen dienen we onze 4 leden van het Biketeam uit te rusten met de nodige 
uitrustingsstukken wat kledij en accessoires betreft. 
Voor deze aankoop kunnen we gebruik maken van de raamovereenkomst afgesloten door de PZ Antwerpen 
met de firma Retail Concepts, Smallandlaan 9 , 2660 Hoboken. 
Ons Biketeam bestaat uit 4 inspecteurs, elke fietser dient te worden uitgerust met de volgende stukken, de 
aantallen zijn het totaal voor de 4 fietsers samen:  

omschrijving aantal eenheidsprijs totaal 

        

Regenvest 4 275 1100 

Regenbroek 4 235 940 

Lange fietsbroek 8 230 1840 

Korte fietsbroek 4 155 620 

Poloshirt lange mouw 8 70 560 

Poloshirt korte mouw 16 60 960 

Singlet 8 26,45 211,6 

T-shirt korte mouw 8 26,45 211,6 

T-shirt lange mouw 8 29,39 235,12 

T-shirt lange mouw en windstopper 8 44,08 352,64 

Boxershort met zeem 20 29,39 587,8 

lange onderbroek zonder zeem 8 29,39 235,12 

Handschoenen zomer 4 36,22 144,88 

Handschoenen tussenseizoen 0 46,8 0 

Handschoenen winter 4 59,57 238,28 

Armstukken 4 24,61 98,44 

Helmmuts winter 4 15,71 62,84 

Helmmuts zomer 4 15,7 62,8 

Nekwarmer 4 29,65 118,6 

Zomersok 40 10,92 436,8 



Wintersok 40 19,34 773,6 

Fietsbril 4 88,6 354,4 

Fietshelm 4 184,53 738,12 

        

    TOTAAL incl btw 10882,64 

Financiële impact 

De aankoop van de nodige fietskledij en accessoires voor het Biketeam bij de firma Retail Concepts, 
Smallandlaan 9 , 2660 Hoboken komt op een totaal van € 10.882,64 incl. BTW. 
De nodige middelen zijn voorzien op de begroting 2022 onder artikelnr.: 330/124-05. 

Gunstig visum VSM/2022/001 van Ann Steenackers van 17-01-2022 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

tussenkomst 

CP Kerremans geeft een toelichting rond het ontstaan van het biketeam: via projectwerking werd vraag gesteld 
voor oprichting biketeam. 
Raadslid P. Aerts  stelt voor om 'ns contact op te nemen met een andere politiezone dan PZ Antwerpen. Hij 
geeft de naam van CP David Stevens mee, deze is werkzaam in Brussel. 
Raadslid G. Verhulst vraagt hoe de 4 mensen zullen ingezet worden.  CP Kerremans verduidelijkt dat de 4 INP 
vooral interventies zullen blijven rijden.  Toch zullen ze regelmatig als biketeam ingepland worden.  De 
bedoeling is om per shift een gemeente aan te doen.  Er zal vooral gefocust worden op de plaatsen waar de 
interventievoertuigen niet kunnen komen.  Er zullen zeker en vast ook avonddiensten ingepland worden. 

BESLUIT 

De politieraad gaat akkoord met de aankoop van de nodige uitrustingsstukken voor het 4-koppige Biketeam 
door gebruik te maken van de raamovereenkomst van de PZ Antwerpen met de firma Retail Concepts, 
Smallandlaan 9 , 2660 Hoboken voor het bedrag van € 10.882,64 incl. BTW. 

BESLOTEN 

VARIA 

9. Varia Goedgekeurd 

tussenkomst 

• Raadslid N. Sminate heeft een vraag rond de opstootjes met jongeren in het centrum van 
Londerzeel.  Zij vraagt zich af hoe dit moet ingeschat worden. 
CP Kerremans geeft een stand van zaken. 
De voorzitter geeft nog mee dat de dienst samenleving en het huis van het kind ook het nodige 
doen.  De vrees voor kopiëren is er en er zal gepast en, indien nodig, repressief opgetreden worden. 
Het gaat niet enkel om Londerzeelse jongeren.  De mogelijkheid om een plaatsverbod uit te vaardigen 
wordt bekeken. 

• Raadslid G. Verhulst deelt dezelfde bezorgdheid.  Toch vraagt ze om voorzichtig op te treden en niet 
alles toe te schrijven aan het plaatselijke jeugdhuis. 
De voorzitter meldt dat er een zeer goed contact is met de voorzitter van het jeugdhuis, de politie en 
de nieuwe bestuursleden van ODT.  Deze zijn zeer consciëntieus.  Het is duidelijk dat de lont zo snel 
mogelijk uit het kruitvat moet. 

• Raadslid K. Métens wenst toelicht rond het detentiehuis dat zou ingericht worden in Meise.  Uit het 
krantenartikel was af te leiden dat de politiezone een negatief advies had gegeven. 
Burgemeester Van den Brande licht toe.  De federale regering wenst te investeren in 
detentiehuizen.  Het oog van de minister van Justitie is gevallen op het Falko-hotel omdat dit is zo 



goed als instapklaar is.  In België zouden 15 detentiehuizen komen met 600 plaatsen, in Kortrijk wordt 
momenteel een detentiehuis gebouwd.  De bedoeling van een detentiehuis is om de kans op residieve 
te doen verminderen.   
Er werd reeds met de korpschef en de minister samengezeten.  De minister beschouwt het 
detentiehuis in Wolvertem als een proefproject.  Vele vragen werden gesteld, maar er zijn nog heel 
veel onduidelijkheden.  Ook zou het hotel nog niet aangekocht zijn, er zou een omgevingsvergunning 
moeten komen voor een bestemmingswijziging.  Er moet rekening gehouden worden met het feit dat 
dit gebouw gelegen is in het centrum van Wolvertem, vlakbij 2 rusthuizen en een kindercrèche.  Er is 
niet geweten hoe men de verankering ziet in de samenleving.  Er is geen tot weinig openbaar voervoer 
in de gemeente.  Ook stelt de burgemeester zich vragen rond de perceptie: het was vroeger een 
viersterrenhotel en nu zal het mensen met een gevangenisstraf van minder dan 3 jaar 
onderbrengen...  Er is niet geweten hoe alles zal gerealiseerd worden, er is niet geweten of het 
verlaten van het detentiehuis een gunstmaatregel is of niet.  Als er oproer is of staking, zal de lokale 
politie moeten tussenkomen.  De overbrengingen naar het justitiehuis zouden door de federale politie 
gebeuren.  Vele vragen, weinig antwoorden dus, daarom heeft de politiezone negatief geadviseerd. 
CP Kerremans geeft nog mee dat een detentiehuis voor hen is die een straf van minder dan 3 jaar 
hebben gekregen.  Een aantal van hen heeft al een elektronische enkelband, een aantal krijgen 
voorwaarden, maar dit is niet volledig begeleid of onder controle.  Er is dus een soort van 
straffeloosheid.  De begeleiding in het detentiehuis zal gebeuren door mensen van justitie. 

• Raadslid P. Aerts meldt dat een aantal vroege skaters in het weekend van 29-30 januari op het 
skatepark van het Frans Lathouwersstadion een grote partij hulzen gevonden hebben.  De buren 
zouden geen schoten of knallen gehoord hebben. Dit zou munitie zijn waarmee door zowel de politie 
als het leger geoefend wordt.  Dit is zeer verontrustend!  Er werd een waarschuwing op facebook 
geplaatst.  Raadslid P. Aerts vraagt aan iedereen om alert te zijn, misschien is het ook vastgesteld in 
andere gemeenten.   

• Extra politieraad voor een aantal dringende agendapunten op donderdag 21/04/2022 om 20.00u.  De 
raadsleden zullen hierover nog een e-mail ontvangen. 

 
Namens de politieraad, 

 
De secretaris, 
 
 
Vanessa Van Dessel 

De voorzitter, 
 
 
Conny Moons 

 


